
Z Á P I S  č. 2/2024

z veřejného jednání zastupitelstva obce

konaného ve čtvrtek 21. března 2024 od 18,00 hodin 

Přítomni: Budín Pavel, Novák Jiří, Mgr. Mufová Hana, Mgr. Kameníková Iveta, Ing. 
Lopata Oldřich, Kotva Milan, Šimánek Jan, Češpiva Ladislav, Junghans 
Marko, Křížek Miroslav

Omluveni: Mgr. Kubátová Martina

Neomluveni: -----
Hosté: -----

Předsedající: Budín Pavel

Začátek jednání: 18,00 hod.
Ukončení jednání: 19,05 hod.

P. starosta přivítal zastupitele a konstatoval, že toto jednání bylo řádně svoláno a 
vyvěšeno na úřední desce. Zastupitelstvo je usnášeníschopné, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina.

Omluvena je pí Kubátová.

Zapisovatelkou bude pí Janoušková, asistentka starosty, ověřovatelé zápisu pí Mufová a 
pí Kameníková.

P. starosta konstatoval, že je pořizován zvukový záznam a nechává hlasovat o použití 
dataprojektoru.

Hlasování o použití dataprojektoru:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková 
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans
Křížek

Vyvěšený program:
1. Projednání Rozpočtového opatření č.1 k Rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice 

na rok 2024.
2. Projednání vyhodnocení plnění Programu rozvoje obce na období 2023 - 2026 za 

rok 2023.
3. Podání informací k výsledkům šetření prováděným ÚOHS na základě podnětů na 

postup obce při  Rekonstrukci  objektu Revoluční  čp.327,  Hovorčovice,  Sadových 
úpravách  na  pozemku  p.č.  56/338,  k.ú.  Hovorčovice  (Park  Na  Lánech), 
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Rekonstrukci bytu 4+1 na fotbalovém hřišti a jeho následném pronájmu a výstavbě 
budovy ZŠ II. stupeň v souvislosti s údajnou úpravou PD. 

4. Projednání Darovací smlouvy na pozemek hřbitova č.parc. 14, k.ú. Hovorčovice.
5. Projednání informací k účetní závěrce ZŠ a MŠ Hovorčovice za rok 2023.
6. Projednání  poskytnutí  mimořádného  příspěvku  na  pořádání  Prvního 

Hovorčovického šachového turnaje.
7. Projednání žádosti ZŠ Hovorčovice na poskytnutí příspěvku na kurz keramiky pro 

seniory na období 02-06/2024.
8. Projednání  návrhů  Darovacích  smluv  na  sponzorské  příspěvky  určené  pro 

financování 5. Hovorčovického reprezentačního plesu.
9. Projednání  Dodatku č.1 ke Smlouvě o dílo  na výstavbu parkovacích stání  v  ul. 

Revoluční, Hovorčovice.
10.Projednání  závěrů z jednání Výboru pro výstavbu a životní prostředí konaných dne 

12.2.2024 a 11.3.2024.
11. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.

Návrh starosty k:
A) Doplnění a úpravě programu zasedání: Je navrhováno

12.Projednání návrhu Smlouvy o dílo na zpracování dat a průběžnou aktualizaci údajů 
Digitální  technické  mapy  ČR,  mezi  Obcí  a  společností  GEPRO  spol.  s  r.o., 
IČ:44851529.

13.Projednání informací k přípravě změny č.5 Územního plánu obce Hovorčovice.
B) Zařazení nových bodů: Není navrhováno

Průběh   diskuze   k   navrženému   programu   a   jeho   úpravě:  K  tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Hlasování o doplnění a úpravě programu o body 12. a 13.:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková 
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans
Křížek

Ostatní nemají návrhy.

Hlasování o doplněném a upraveném programu ve znění:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková 
Lopata
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Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans
Křížek

Podklady pro projednání zařazených bodů schváleného programu:

1. Projednání   Rozpočtového   opatření   č.1   k   Rozpočtu   hospodaření   obce 
Hovorčovice na rok 2024.

Informace/DZ:
Důvodem Rozpočtové opatření č.1 je,  že mezi  SKK a Obcí došlo k finálnímu podpisu 
Smlouvy o poskytnutí dotace pro SKK Hovorčovice na výstavbu hřiště s UMT až v roce 
2024. Původní úhrada částky 2.980.000,-Kč byla plánována v 2023 a nebyla tedy před 
podpisem  smlouvy  provedena.  Dochází  tedy  pouze  k  přesunu  úhrady  této  částky  z 
rozpočtu na 2023 do rozpočtu na 2024. Původní záměr uzavřít smlouvu do konce 2023 
nebyl  naplněn  z  důvodu  potřeby  ujasnění  přílohy,  která  upravuje  časy  využití  UMT. 
Nakonec byla tato příloha přijata tak jak byla předložena a bude provedena její  revize 
formou zpracování nového Provozního řádu celého areálu fotbalového hřiště, který bude 
po dokončení předložen k projednání a schválení na Zastupitelstvo obce.

Dalšími položkami na straně příjmů a výdajů upravovanými tímto RO bude  vypořádání 
vzájemných pohledávek mezi ZŠ a MŠ a Obcí vzešlých z výsledků hospodaření ZŠ a MŠ 
za 2023. Tyto pohledávky jsou:

a) škola vůči obci 179.506,46 Kč (do výdajů obce),
b) obec vůči škole 356.159,81 Kč (do příjmů obce).

Blíže pak k tomuto vypořádání v bodě č.4 tohoto zasedání Zastupitelstva obce.

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Rozpočtové  opatření  č.1  k  Rozpočtu  hospodaření  obce 
Hovorčovice  na  rok  2024,  ve  znění  uvedeném  v  příloze  zápisu  z  tohoto  veřejného 
zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková 
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans
Křížek
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2. Projednání vyhodnocení plnění Programu rozvoje obce na období 2023 - 2026 
za rok 2023.

Informace/DZ:
V souladu s pravidly uvedenými v úvodním ustanovení  Programu rozvoje na rok 2023 – 
2026 a jejího výhledu rozvoje do roku 2030 musí být v zastupitelstvu projednáno 
vyhodnocení uplynulého roku. Celý dokument s uvedeným plněním byl zaslán jednotlivým 
zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje vyhodnocení plnění Programu rozvoje obce Hovorčovice na 
roky 2023 – 2026 za rok 2023 a jeho aktualizaci na další období, zejména rok 2024, ve 
znění  uvedeném  v příloze  zápisu  z tohoto  zasedání  zastupitelstva  obce  a  ukládá 
starostovi, aby zajistil jeho zveřejnění od 1.4.2024 na webových stránkách obce v záložce 
Program rozvoje obce.

18:09 z rodinných důvodů odešel p. Křížek.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

3. Podání informací k výsledkům šetření prováděným ÚOHS na základě podnětů 
na postup obce při Rekonstrukci objektu Revoluční čp.327, Hovorčovice, 
Sadových úpravách na pozemku p.č. 56/338, k.ú. Hovorčovice (Park Na Lánech), 
Rekonstrukci bytu 4+1 na fotbalovém hřišti a jeho následném pronájmu a 
výstavbě budovy ZŠ II. stupeň v souvislosti s údajnou úpravou PD. 

Informace/DZ:
Jak již bylo informováno na předchozích ZO, bylo na obec u ÚOHS podány podněty na 
prošetření  postupu při  Rekonstrukci  objektu  Revoluční  čp.327,  Hovorčovice,  Sadových 
úpravách  na  pozemku  p.č.  56/338,  k.ú.  a  obec  Hovorčovice  (Park  Na  Lánech), 
Rekonstrukci bytu 4+1 na fotbalovém hřišti a jeho následném pronájmu a výstavbě budovy 
ZŠ  II.  stupeň  v  souvislosti  s  údajnou  úpravou  PD.  Výsledky  resp.  sdělení  ÚOHS  k 
jednotlivým šetřením byly  zaslány  jednotlivým zastupitelům v  rámci  podkladů  pro  toto 
zasedání zastupitelstva obce. Z jednotlivých dokumentů vyplývá, že buď se jimi tento úřad 
nezabýval  pro nepříslušnost  (Sadové úpravy park Na Lánech a Rekonstrukce bytu na 
fotbalovém hřišti) nebo z důvodů uplynutí zákonné lhůty pro prošetření (ZŠ II. stupeň a 
údajná úprava PD) a nebo neshledal pochybení v postupu obce (Rekonstrukce čp.327). 
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Tyto dokumenty byly včetně sdělení obce k jednotlivým záležitostem zaslány zastupitelům 
v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce a jsou přílohou zápisu z tohoto 
zasedání zastupitelstva obce.

V současné době je ještě podán i podnět, který prošetřuje Policie ČR. Výsledky budou 
opět předloženy k projednání na veřejném zasedání zastupitelstva obce. Tento podnět byl 
podán na Státní zastupitelství ve stejnou dobu jako podněty na ÚOHS. V této záležitosti 
bylo starostou obce podáno vysvětlení na PČR a předány požadované podklady.

Z obou šetření (ÚOHS a PČR) vyplývá v tuto chvíli především to, že podněty byly podány 
anonymně, fiktivní osobou s vazbou na obec. Jak bylo zjištěno, pisatel uvedl smyšlené 
jméno a adresu pro doručování. Z toho lze dovodit, že pisateli ani tak nešlo o výsledek, 
neboť anonymním podáním se ho vzdává, ale pouze o snahu ztížit fungování obecního 
úřadu a vnést do obce nedůvěru. Je zjevné z toho jak byla podání formulována, že pisatel 
nevychází ze skutečných dokumentů (veřejné zápisy ze zastupitelstva, veřejné rejstříky 
smluv a skutečná zjištění), ale ze svých nepodložených domněnek a fabulací, které se pak 
snaží nejenom využít směrem k orgánům státní správy, ale i  tyto dezinformace šíří  po 
obci. 

První podání - ZŠ II. stupeň a údajné úpravy PD. 
V tomto případě jsou spojeny dvě záležitosti a to vrácení části dotace za původní stavbu 
způsobené nedočerpáním částky  ze  závazku obce k  financování  stavby  a  požadavku 
ředitelky školy na doplnění klimatizace do prostor školy, ve kterých dle původního projektu 
nebyla projektována (dvě třídy, ředitelna a sborovna). Pisatel zde píše o škodě, kterou 
údajně starosta  způsobil  tím,  že  vyškrtl  klimatizaci  z  původního projektu.  Pokud by  si 
opravdu  projekt  vyžádal,  seznal  by,  že  v  projektové  dokumentaci  pro  stavbu  druhého 
stupně základní školy byla klimatizace projektována pouze pro tělocvičnu a kuchyň a tak 
to bylo i postaveno.

Druhé podání - Rekonstrukce správcovského bytu na fotbalovém hřišti.
Zde pisatel zpochybňuje způsob provedení zadávacího řízení na rekonstrukci a způsob 
provedení pronájmu správcovského bytu. K tomuto blíže v odpovědi obce pro ÚOHS.

Třetí podání - Sadové úpravy na pozemku p.č. 56/338, k.ú. a obec Hovorčovice (Park 
Na Lánech). 
Zde pisatel uvádí, že údajně prošel jediný zájemce, místní firmy neuspěly, prý z důvodu 
pozdní přihlášky. Ano, zde se přihlásil jediný zájemce (bylo projednáváno na ZO). Co se 
týká místních společností, tak ty neuspěly z důvodu, že buď neprojevily zájem vůbec a 
nebo v jednom případě nebyly schopné podat přihlášku ve stanoveném termínu a to i přes 
tu  skutečnost,  že termín znaly  (potvrzeno emailem).  To vše opět  blíže v  odpovědi  na 
UOHS. Doplňuje se k tomu, že zejména přihlášení do zadávacího řízení po termínu pro 
podání nabídek je nepřípustné. Takový postup vůči skutečným zájemcům, kteří podmínky 
zadávacího  řízení  respektovaly  a  splnili,  je  i  z  pohledu  zákona  nepřípustný.  Jedinou 
možností by pak bylo řízení zrušit, ale v tom případě by se nestihlo období vhodné pro 
požadované zahradnické práce.

Čtvrtý podnět - rekonstrukce objektu Revoluční čp.327, Hovorčovice
Dle autora podání byla několikrát navyšovaná cena, až ve výsledku byla navýšena o cca 
1/4 oproti  původnímu odhadu na cca 50.000.000,- Kč. Jedná se o rekonstrukci  bývalé 
samoobsluhy, kde zůstali zachovány obvodové stěny a konstrukce střechy. Opět blíže v 
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odpovědi pro ÚOHS a ve výsledku šetření tohoto orgánu. Závěr přezkoumání ze strany 
ÚOHS k tomuto je, že se obec nedopustila žádného přestupku a ani nebyly připomínky k 
jejímu postupu.

Celá záležitost  z  pohledu obecního úřadu je  nešťastná ani  ne tak z toho,  že je  něco 
prověřováno,  ale proto,  že to vždy vyžaduje přípravu podkladů pro prověřující  orgány, 
která zabírá pracovníkům úřadu čas, který by mohli věnovat jiným záležitostem. Tento čas 
pak lze i  přepočítat na finanční náklady za mzdu těchto pracovníků. Zároveň jsou pak 
vynakládány i finance na právní služby, kdy veškeré tyto záležitosti je třeba konzultovat s 
právníky, aby obec poskytla vše tak, jak je požadováno.

Shrneme-li tedy výstupy z šetření ÚOHS, lze konstatovat, že nebylo ze strany tohoto 
kontrolního úřadu na straně obce zjištěno jakékoli pochybení v prověřovaných 
záležitostech a ani nebyly vzneseny připomínky k postupům, které obec zvolila.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace podané k výsledkům šetření prováděných 
ÚOHS na základě podnětů na postup obce při Rekonstrukci objektu Revoluční čp.327, 
Hovorčovice, Sadových úpravách na pozemku p.č. 56/338, k.ú. Hovorčovice (Park Na 
Lánech), Rekonstrukci bytu 4+1 na fotbalovém hřišti a jeho následném pronájmu a 
výstavbě budovy ZŠ II. stupeň v souvislosti s údajnou úpravou PD, uvedené v zápise z 
tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

4. Projednání Darovací smlouvy na pozemek hřbitova č.parc. 14, k.ú. 
Hovorčovice.

Informace/DZ:
V souladu s usnesením z předchozího zasedání ZO je předkládán finální návrh Darovací 
smlouvy na pozemek hřbitova č.parc. 14, k.ú. Hovorčovice. Veškeré připomínky a změny 
byly vykomunikovány mezi obcí a farností a byly vzájemně odsouhlaseny. V tuto chvíli již 
ze strany obce nejsou žádné další připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje 
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a) v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb. přijetí daru v podobě pozemku hřbitova č.parc. 
14, k.ú. Hovorčovice, od dárce Římskokatolická farnost Odolena Voda, IČO: 68381930,

b) darovací  smlouvu  na  pozemek hřbitova  č.parc.  14,  k.ú.  Hovorčovice,  mezi  Obcí  a 
Římskokatolickou  farností  Odolena  Voda,  IČO:  68381930,  ve  znění  uvedeném  v 
příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

5. Projednání informací k účetní závěrce ZŠ a MŠ Hovorčovice za rok 2023.

Informace/DZ:
Dle sdělení dozorového orgánu (KUSK) nemusí zastupitelstvo schvalovat účetní uzávěrku, 
ale vzhledem k tomu, že v rámci závěrečného protokolu je třeba rozhodnout o návrhu 
ředitelky  ZŠ rozdělit  zlepšený  výsledek  hospodaření  ZŠ a  MŠ ve  výši  574.092,89  Kč 
následovně:

a) 20% přidělit do fondu odměn ZŠ a MŠ,
b) 80% přidělit do rezervního fondu tvořeného ze zlepšeného výsledku hospodaření.

Dále je třeba rozhodnout o vypořádání vzájemných pohledávek mezi touto příspěvkovou 
organizací a Obcí vzešlých z výsledků hospodaření ZŠ a MŠ za 2023. Tyto pohledávky 
jsou:

a) obec vůči škole 179.506,46 Kč,
b) škola vůči obci 356.159,81 Kč.

Tato záležitost byla již řešena v předchozích letech a dle toho je navrženo neprovést to 
vzájemným zápočtem, ale z důvodu účetní čistoty to provést tak, že škola zašle svoji 
částku na účet obce a obec následně zašle svoji na účet školy. Tento postup byl 
konzultován s finančním výborem obce. Dalším důvodem je, že obec k takovémuto příjmu 
a výdaji bude muset přijmout rozpočtové opatření neboť se jedná o změny v rozpočtu na 
straně příjmů a výdajů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce
a) bere na vědomí informace podané ke zlepšenému výsledku hospodaření ZŠ a MŠ 
ve výši 574.092,89 Kč, uvedené v dokumentu Výkaz zisku a ztrát příspěvkové organizace, 
který  je  přílohou  zápisu  z  tohoto  zasedání  zastupitelstva  obce,  a  schvaluje  rozdělení 
uvedené částky v poměru 20% do fondu odměn ZŠ a MŠ, p.o., a 80% do rezervního fondu 
tvořeného ze zlepšeného výsledku hospodaření,
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b) rozhodlo  o  vypořádání  vzájemných  pohledávek  mezi  ZŠ  a  MŠ,  p.o.,  a  Obcí, 
vzešlých z výsledků hospodaření této organizace za rok 2023 dle postupu, který je uveden 
výše  v  rámci  důvodové  zprávy  k  tomuto  bodu  uvedené  v  zápise  z  tohoto  zasedání 
zastupitelstva obce,
c) pověřuje  starostu  obce,  aby  o  rozhodnutích  uvedených  výše  v  bodech  a)  a  b) 
tohoto usnesení informoval ředitelku Základní školy a mateřské školy Hovorčovice p.o..

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

6. Projednání   poskytnutí   mimořádného   příspěvku   na   pořádání   Prvního 
Hovorčovického šachového turnaje.

Informace/DZ:
Na základě iniciativy místního občana p. Martina Brože, byla oslovena obec, zda by bylo 
možno ve spolupráci  s ní  uspořádat šachový turnaj.  Vzhledem k tomu, že se jedná o 
iniciativu v souladu s tím, co obec podporuje, vzešel z jednání návrh na částečnou finanční 
podporu  této  akce.  Účelem  turnaje  je  nejenom  poskytnout  možnost  jednorázově  si 
vyzkoušet  své  dovednosti  v  této  hře  pro  občany  obce,  ale  i  zjistit  případný  zájem o 
založení  šachového kroužku buď samostatně nebo pod záštitou již  existujících spolků 
obce.  V  rámci  přípravy  byl  pořadatel  zkontaktován  s  ředitelkou  ZŠ a  zástupci  spolku 
MROŠ. Se školou se již na termínu dohodl a v tuto chvíli již turnaj připravuje. Aby mohl  
zakoupit ceny a drobné občerstvení, požádal obec o mimořádný příspěvek 6 tisíc Kč, který 
by  měl  vše  pokrýt.  Na  poskytnutí  tohoto  příspěvku,  pokud  bude  odsouhlasen,  bude 
uzavřena smlouva, jejíž návrh byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro 
toto  zasedání  zastupitelstva  obce.  Projednání  mimořádného  příspěvku  je  zařazeno  z 
důvodu,  že  termín  konání  turnaje  je  20.4.2024  a  řádné  příspěvky  obce  spolkům  a 
neziskovým organizacím se budou projednávat až na ZO 25.4.2024.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  mimořádný  finanční  příspěvek  na  pořádání  šachového 
turnaje ve výši 6.000,- Kč s tím, že čerpání poskytnutých finančních prostředků je přísně 
účelově vázáno na pořádání tohoto turnaje a pověřuje starostu obce, aby s pořadatelem 
uzavřel  Smlouvu  o  poskytnutí  finanční  dotace  s  přímým  uvedením  účelového  určení 
uvedenou v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.
Výsledek hlasování:
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Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

7. Projednání žádosti ZŠ Hovorčovice na poskytnutí příspěvku na kurz 
keramiky pro seniory na období 02-06/2024.

Informace/DZ:
Na základě opětovné žádosti ředitelky ZŠ a MŠ Hovorčovice, p.o., je předkládáno ZO ke 
schválení poskytnutí příspěvku obce na kurz keramiky pro seniory pro období 02-06/2024. 
Kurz stojí 1.700,- Kč, přičemž po obci je žádán jako v předchozích obdobích příspěvek ve 
výši 1.200,- Kč/osobu. Senioři si doplácí 500,- Kč/osobu. Příspěvek bude vyplácen pouze 
seniorům přihlášeným k pobytu v obci.  Je také na zvážení  pro ZO, zda není  vhodné, 
pokud se požadavek na výši příspěvku nebude měnit, pověřit starostu, aby do budoucna 
tento příspěvek za stejných podmínek vyplácel škole bez opakovaného projednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce
a) schvaluje finanční příspěvek obce na kurz Keramika pro seniory v termínu 2/2024 - 

6/2024 ve výši 1.200,- Kč/osobu přihlášenou k pobytu v obci,
b) schvaluje, aby finanční příspěvek obce na kurz Keramika pro seniory v případě, že 

nebude požadavek  na  jeho  navýšení  ze  strany  ředitelky  ZŠ,  byl  pro  další  období 
proplácen ve stejné výši bez projednání zastupitelstvem obce,

c) pověřuje  starostu,  aby zajistil,  že  tento  příspěvek bude vyplácen Základní  škole  a 
mateřské škole Hovorčovice p.o., dle skutečného počtu účastníků kurzu.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

8. Projednání návrhů Darovacích smluv na sponzorské příspěvky určené pro 
financování 5. Hovorčovického reprezentačního plesu.
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Informace/DZ:
V rámci  přípravy  reprezentačního  plesu  obce  2024,  byli  obecním  úřadem  jako  v 
předchozích letech osloveni majitelé či jednatelé právních subjektů působících v obci nebo 
kteří  mají  bydliště  v  obci  a  to  za  účelem  poskytnutí  peněžitého  účelového  daru  pro 
pořádání této akce.

Zákon č. 250/2000 Sb. stanoví, že mezi příjmy obce se řadí přijaté dary a příspěvky obcí. 
Z tohoto tedy vyplývá, že obec musí projednat, zda takové dary a příspěvky přijme.
Z uvedeného  důvodu  je  předkládán  přehled  dárců  a  k projednání  připravené  darovací 
smlouvy.

PARTY NÁBYTEK s.r.o. 41.333,60 Kč
ČESKÁ MASNA s.r.o. 5.000,00 Kč
Brusírna Pokorný Daniel 10.000,00 Kč
Elektro HC, s.r.o. 10.000,00 Kč
IMSTAVBY s.r.o. 2.000,00 Kč
Alotria s.r.o. 4.500,00 Kč
POLYWALK s.r.o. 6.090 ,- Kč
Petr Vinš 3.000,- Kč
AK SCHOLZ & MALÝ s.r.o. 15.000,00 Kč
Celkem 96.923,60 Kč

Případný zisk z uspořádání plesu bude vzat rozpočtovým opatřením do příjmů obce a 
bude možné jej využít pro financování potřeb obce. 
Je  vhodné  uvedené  finanční  dary  přijmout,  žádný  ze  subjektů  svůj  dar  nepodmiňuje, 
souhlasí s textem darovací smlouvy.
Ples by měl být na základě financování z uvedených darů a vstupného financován a to bez 
nároků na vyčleněné prostředky obce na tuto akci.
Účtování  všech pohybů spojených s plesem bude řádně zaneseno do účetnictví  obce. 
Ples je organizován obecním úřadem.

Z výše uvedených důvodů je tedy vhodné darovací smlouvy schválit.

Návrhy jednotlivých smluv s dárci byly zaslány jednotlivým zastupitelům v rámci 
podkladů pro toto jednání ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  schvaluje  Darovací  smlouvy  mezi  subjekty  a  Obcí  k zajištění 
spolufinancování  5.  reprezentačního  plesu  obce,  plánovaného na  23.3.2024,  ve  znění 
těchto smluv uvedených v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce. Přehled 
dárců je uveden v zápise z tohoto zasedání zastupitelstva obce a bude také prezentován 
při propagaci reprezentačního plesu.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

10 / 21



Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

9. Projednání Dodatku č.1 ke Smlouvě o dílo na výstavbu parkovacích stání v 
ul. Revoluční, Hovorčovice.

Informace/DZ:
Návrh  dodatku  je  předkládán za  účelem zasmluvnění  finančního  vypořádání  víceprací 
spojených  s  výstavbou  parkovacích  stání  u  budovy  ZŠ  II.  stupeň  v  celkové  hodnotě 
308.893,25 Kč bez DPH (s DPH 373.760,83 Kč). Jedná se o tyto záležitosti, které nebyly v 
PD a tudíž nemohly být naceněny v rámci cenové nabídky v poptávkovém řízení:

1. Stabilizace podloží (Sanace podkladu tl. 400 mm) 130.330,50Kč bez DPH – PD 
počítala se standardním podložím. Při opakovaných hutnících zkouškách, které 
proběhly  před  pokládkou  konstrukčních  vrstev,  bylo  zjištěno,  že  podkladové 
vrstvy musí být zesíleny. V souvislosti s tím se navyšují zemní práce, náklady 
na podkladový materiál a jeho pokládku.

2. Hutnící  zkoušky 14.480,-  Kč bez DPH – bylo nutno provést  opakovaně nad 
rámec toho, co bylo zasmluvněno.

3. Úprava  koryta  příkopu  (zatrubnění)  100.881,55  Kč  bez  DPH –  PD počítala 
pouze s posunutím koryta směrem k parku z důvodu rozšíření vozovky tímto 
směrem. V rámci realizace bylo zjištěno, že na druhé straně je již položena 
chránička pro optickou síť a byla by tak nutná i její přeložka v délce parkoviště 
(na náklady obce). Dále bylo řešeno zakončení vozovky, které by bylo na hraně 
příkopu. Toto řešení by pak hrozilo dvěma záležitostmi. První je utržení kraje 
vozovky směrem do příkopu. Druhou je pak možnost pádu vyjíždějících vozidel 
do příkopu samotného. Proto bylo zvoleno příkop v délce parkoviště zatrubnit a 
toto místo opatřit 15 cm obrubníkem, který zamezí nájezdu vozidel do zeleně 
parku. Tímto opatření bude zajištěno zvýšení bezpečnosti v daném úseku.

4. Odvodnění  komunikace  69.853,20Kč  bez  DPH –  nebylo  v  PD.  Jedná  se  o 
odvedení dešťové vody, která v současnosti stéká z komunikace po panelech k 
vpusti do dešťové kanalizace a následně přetéká chodník u potoka. V těchto 
místech pak dochází k nátoku vody do splaškové kanalizace netěsnostmi na 
šachtě, což je nežádoucí. Dále zde zůstává naplavená zemina na místech kudy 
chodí chodci. Zvolené řešení by pak těmto jevům mělo zabránit.

5. Odečet dodávky za zpomalovací práh – 6.652,- Kč. Dle dohody s PČR nebude 
realizován. Navržený systém zpomalovacího prahu by nebylo možno provést z 
důvodu špatné skladby stávající vozovky a zhotovitel  by za něj nemohl nést 
záruku. Bude řešeno v rámci projektu na dopravní řešení celé oblasti  kolem 
školy.

Návrh Dodatku č.1 ke Smlouvě o dílo na akci „Komunikace a zpevněné plochy u ZŠ 
Hovorčovice“, mezi Obcí a společností Stavební firma Neumann, s.r.o., byl zaslán 
jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

11 / 21



Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce schvaluje  Dodatek  č.1  ke  Smlouvě o  dílo  na akci  „Komunikace a 
zpevněné plochy u ZŠ Hovorčovice“, mezi Obcí a společností Stavební firma Neumann, 
s.r.o., IČ: 28177851, ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva 
obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

10.Projednání   závěrů   z   jednání   Výboru   pro   výstavbu   a   životní   prostředí 
konaných dne 12.2.2024 a 11.3.2024.

Informace/DZ:
V rámci důvodové zprávy je uveden kompletní zápis o jednání výboru a k jednotlivým 
bodům jednání je vždy navržen závěr zastupitelstva.

Citace   závěrů   k   jednotlivým   bodům   ze   zápisů   Výboru   pro   výstavbu   a   životní 
prostředí:

Zápis z výboru konaného dne 12.2.2024

Ad 1. Závěry předchozích jednání ZO
Závěry předchozího jednání ZO č. 1/2024 ze dne 8. 2. 2024 vzal výbor na vědomí.
----
Ad 2. Možnost umístění Parcelboxu společnosti PPL v Hovorčovicích
Výbor se seznámil s předběžnou žádostí společnosti PPL o umístění jejich Parcelboxu pro 
vyzvedávání balíčků a zásilek.
Výbor již obdobnou žádost řešil dříve v souvislosti s Alzaboxem (viz zápis ze stavebního 
výboru č.7/23 dne 13.11.2023 a názor výboru se v této věci nezměnil.
Výbor je toho názoru, že v současnosti obec nedisponuje vhodným pozemkem, který by 
odpovídal požadavkům společnosti PPL a zároveň nekolidoval se záměry a plány obce.

Závěr:
V  obci  fungují  3  místa  k  vyzvedávání  zásilek  -  Alzabox  na  Hlavní,  Z-box  u  MŠ  v 
Bořanovické  a  výdejna  v  ulici  U  Rybníka,  což  výbor  považuje  za  dostatečné.  Jediné 
vyhovující místo u budoucího obchodu v č.p. 327 (NEPA) obec plánuje pro nová parkovací 
stání a jiný vhodný pozemek nemá.
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Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  výstavbu  a  životní  prostředí  k 
tomuto bodu a pověřuje starostu a místostarostu obce, aby se tímto závěrem výboru řídili.

----
Ad 3. Projednání možnosti umístění vodojemu v obci Hovorčovicích
Výbor byl nejprve seznámen se současným aktuálním stavem jednání s VKM, a.s. a s 
jejich posledním obecným návrhem, který by mohl řešit dostatek vody pro nová připojení, 
tedy nejen pro nové developerské projekty v rozvojových lokalitách, ale i pro individuální 
požadavky  na  zvýšené  odběry  v  RD  (rekonstrukce  apod.),  což  je  nový  vodojem  pro 
Hovorčovice. VKM pro vodojem požadují pozemek o minimální výměře 800 m2 a odhadují 
investici v hodnotě 20 mil. Kč. Podrobnější informace o tomto návrhu zatím nejsou.
Výbor  se  tedy  obecně  zabýval  pouze  možností  umístění  vodojemu  na  katastru  obce 
Hovorčovice a nikoli způsobem financování.

Výbor po diskusi sděluje následující závěr:
(1) výbor usuzuje, že vodojem by měl být umístěn v blízkosti současného (podél polní 
cesty do Líbeznic) nebo budoucího (podél krajské silnice do Líbeznic, vybudoval Central 
Group) vodovodního přivaděče do obce Hovorčovice. 

(2) proto za vhodný pozemek výbor považuje :
(a) část pozemku parc. č. 1001, v k.ú. Líbeznice – viz orthofoto pozemku a výřez z 
katastru nemovitostí, oboje na obrázcích níže.

Obr. 1: snímek z Mapy.cz – „Líbeznická varianta“

Obr. 2: Výstřižek z Nahlížení do KN – „Líbeznická varianta“

(b) nebo pozemky v katastru obce v rozvojových lokalitách v územním plánu obce 
označené jako 25b-OV, Z8-BO a 25a-OV – viz výstřižek z ÚPO níže.
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Obr. 3: Výstřižek z ÚPO Hovorčovice – „Hovorčovická varianta“

(c)  obě  varianty  ad  (a)  i  ad  (b)  jsou  v  blízkosti  vodovodního  přivaděče,  ale  na 
pozemcích soukromých vlastníků.
(d)  v  případě  „líbeznické  varianty“  by  bylo  projednání  umístění  nejspíš  náročnější 
vzhledem k tomu, že se pozemek nachází v ploše zemědělsky využívané (ochrana v 
ZPF, v ÚPO Líbeznice v ploše P-plochy zemědělské atd.) a znamenalo by to projednat 
a financovat i změnu ÚPO Líbeznice na žádost.

(3) Závěrem výbor obci doporučuje zjistit podmínky možného výkupu vhodných pozemků 
a pokračovat v jednání s vodárenskou společností VKM, a.s., o situaci s „nedostatkem 
kapacity“ pitné vody pro Hovorčovice.

Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  výstavbu  a  životní  prostředí  k 
tomuto bodu a pověřuje starostu a místostarostu obce, aby se tímto závěrem výboru řídili  
s výjimkou umístění vodojemu na katastru obce Líbeznice z důvodu, že v tomto případě by 
bylo nutné pro tento záměr zajistit změnu územního plánu této obce.

----
Ad 4. Projednání žádosti o RD o 3 bytových jednotkách v č.p. 925 (býv. prášková 
lakovna) v Březiněveské ulici

Výbor  podrobně  prostudoval  návrh  investora  vybudovat  v  objektu  č.p.  925  3  bytové 
jednotky a na pozemku p.č. 77/7 čtyři (4) parkovací stání. Nově by objekt č.p. 925 měl 
1NP + obytné podkroví,  výška hřebene cca 7,5 m, půdorys by byl  zachován.  Okna v 
podkroví  by  byla  střešní,  další  okna  pouze  do  pozemku  stávajícího  rodinného  domu 
č.p.57.
Situace, půdorys a řez návrhu a KN mapa současného stavu je na obrázcích níže.
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obr. 1: Situace – návrh obr. 2: KN mapa – současnost obr. 2: KN mapa – současnost

obr.3: Půdorys 1.NP – návrh obr.4: Řez - návrh

Výbor po diskusi sděluje následující:
(a) Výbor se domnívá, že záměr není v souladu s ÚPO Hovorčovice v parametru 
minimální  výměra pozemku pro RD,  která je  min.  600 m2.  Pozemek rodinného 
domu č.p. 57, na kterém je kromě jiného i  budova s č.p. 925 má včetně všech 
zastavěných i nezastavěných pozemků celkovou výměru cca. 900 m2 (potřeba pro 
splnění regulativu je min. výměra 1200 m2).
(b) Výbor upozorňuje, že podle stavebního zákona a navazujících vyhlášek na 
pozemku RD nemůže být umístěn druhý RD.
(c) Výbor dále obci doporučuje nesouhlasit s 3 bytovými jednotkami a navrhnout 
investorovi počet jednotek snížit na 1-2 kromě jiného i z důvodu potřeby většího 
množství parkovacích stání.
(d) Výbor doporučuje investorovi využít stávající vjezdy do budovy č.p. 925 ke 
garážování vozidel a tím zachovat stávající úpravu vjezdu. Nový vjezd by vyžadoval 
realizovat stavební zásah do konstrukce stávající vozovky, předělání nájezdových 
obrubníků a signální zámkové dlažby pro nevidomé.
(e) Dále  výbor  upozorňuje  na  nedostatek  veřejné  pitné  vody  –  majitel 
vodárenské soustavy nepovoluje jakékoli navýšení i dříve povolených odběrů.
(f) Výbor navrhuje vedení obce, aby zvážilo možnost požadovat po investorovi 
příspěvek za zahuštění zastavěného prostoru o další bytové jednotky v případě, kdy 
investor  bude trvat  na záměru vybudovat  3  bytové jednotky.  Příspěvek by obec 
použila např. na zeleň.
(g) Výbor doporučuje se na záměr podívat i z hlediska umístění objektu č.p. 925 
uprostřed zastavěného prostoru rodinnými domy, kde je umístění bydlení nejméně 
obtěžující užívání (s odkazem na dřívější provoz práškové lakovny nebo i „černé“ 
prádelny).

Shrnující závěr: 
Výbor doporučuje nevyslovit kategorický nesouhlas, ale upozornit na možný nesoulad s 
ÚPO a sdělit žadateli i ostatní připomínky k záměru (voda, vjezd, atd.).

Závěr ZO k dané informaci:
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Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  výstavbu  a  životní  prostředí  k 
tomuto  bodu  a  pověřuje  starostu  a  místostarostu  obce,  aby  žadatele  seznámil  s 
nesouhlasem obce k tomuto záměru.

Zápis z výboru konaného dne 12.2.2024
Ad 1. Závěry předchozích jednání ZO - NEBYLY
Od posledního jednání výboru dne 12.2.2024 se ZO nesešlo.

----
Ad 2. Návrh   pana   Nevrkly   na   vydláždění   veřejného   prostoru   před   č.p.   417, 
Březiněveská ul.
Výbor se seznámil se situací v ulici  Březiněveská před domem č.p. 417 a prostudoval 
návrh pana Nevrkly.  Situace v místě se odstraněním náletového keře výrazně zhoršila 
vlivem najíždění automobily na zatravněnou plochu – viz obr. 1 a obr. 2 níže.

Obr. 1 – stav před č.p. 417, Březiněveská ulice ke dni 22.5.2023 (zdroj: Mapy.cz)

Obr. 2 – stav před č.p. 417, Březiněveská ulice v březnu 2024 (zdroj: žádost)

Výbor  následně  diskutoval  obecně  problematiku  zeleně  podél  místních  komunikací  v 
souvislosti s parkováním na zeleni a se způsobem odvodňování zpevněných vozovek v 
obci Hovorčovice.
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V  diskusi  zaznělo  několik  okruhů  názorů  na  tuto  problematiku.  Některé  nejdůležitější 
předkládá výbor obci na vědomí a k zamyšlení :
 každé vydláždění zeleně snižuje schopnost zasakování dešťových vod a zvyšuje 

výpar, 
 obec  se  dlouhodobě  potýká  s  problémem  parkování  vozidel  na  travnatých 

plochách, což vede k podobnému jevu jako je vydláždění (snižování zásaku vody) a 
přináší to i další negativní dopad, kterým je znečišťování vozovky (v deštivém období) a 
zvyšování prašnosti (za suchých dní),

 povolování  vydláždění  může  vést  k  novým  požadavkům  na  vydláždění  dalších 
zelených ploch,

 v obcí je mnoho načerno vydlážděných míst, s kterými obec nic nedělá, 
 v některých případech vydláždění přispěje k zlepšení situace v místě (odstraní se 

negativní vlivy uvedené výše).

Následně výbor diskutoval o předloženém návrhu a usnesl se na tomto stanovisku :
(1) Vzhledem k místní situaci v ulici Březiněveská a především v blízkosti křižovatky 
s Třeboradickou  výbor  souhlasí  s  pokládkou  zatravňovací  dlažby  podle  předloženého 
plánku (viz Příloha 1 zápisu) s doporučením vhodným způsobem zabránit vjíždění vozidly 
do „zeleně“ před sousedním pozemkem u RD č.p. 211. Dlažbu s nájezdovým obrubníkem 
bude realizovat p. Nevrkla na vlastní náklady.
(2) Výbor obec upozorňuje, aby ostatní případné žádosti o nahrazování zeleně dlažbou 
posuzovala vždy individuálně a s ohledem na místní situaci.

Závěr ZO k dané informaci:
Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  závěr  Výboru  pro  výstavbu  a  životní  prostředí  k 
tomuto bodu a pověřuje starostu a místostarostu obce, aby se tímto závěrem výboru řídili.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí závěry Výboru pro výstavbu a životní prostředí z jeho 
jednání konaných dne 12.2.2024 a 11.3.2024, doplněné o závěry zastupitelstva obce k 
jednotlivým bodům, uvedené v zápise z tohoto zasedání zastupitelstva obce a pověřuje 
starostu a místostarostu, aby dle těchto závěrů postupovali.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

11. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.
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Informace/DZ:
Na OÚ řešeny mimo jiné tyto záležitosti:

1. Uzavřena Příkazní smlouva na stavební dozor pro realizaci parkoviště u ZŠ.
2. Dokončena výstavba parkoviště v ul. Revoluční u ZŠ II. stupeň.
3. Zrealizována  výměna  technologie  přečerpávací  stanice  v  ul.  U  Rybníka  na 

křižovatce s ul. U Obory (u tenisových kurtů).
4. Zajištěna kompletní příprava 5. Hovorčovické reprezentačního plesu.
5. Obdržena informace od Krajské správy a údržby silnic Středočeského kraje, a.s., 

ohledně plánu opravy povrchu vozovky na ul. Hlavní, Hovorčovice.
6. Zajištěna  účast  starosty  obce  na  Krajském  setkání  Svazu  měst  a  obcí  České 

republiky.
7. Prověřována  nová  výzva  z  programu  Programu  Obchůdek  2021+  od 

Středočeského kraje pro rok 2024. Podmínky jako v roce 2023. Dotace pouze pro 
obce do 1000 obyvatel.

8. Prověřována nová výzva Středočeského kraje na dostavby a výstavbu škol. Jedná 
se o dotaci s max. částkou na jeden projekt 10.000.000,- Kč a s podmínkou, že 
spolufinancování  nesmí  být  z  jiných  veřejných  zdrojů.  Při  předpokládané  ceně 
projektu dostavbu ZŠ Hovorčovice I. stupeň cca. 70.000.000,- Kč je tato dotace pro 
obec nevyužitelná.

9. Se  zhotovitelem  UMT na  fotbalovém  hřišti  řešena  oprava  povrchů  komunikací 
poškozených stavbou.

10.Vyhlášen záměr obce na pronájem obchodu v čp. 327 v souladu s usnesením ZO 
č.6 ze dne 8.2.2024.

11. Z podnětu Výboru pro sociální záležitosti uskutečněna schůzka se zástupci spolků 
a pořadatelů veřejných akcí v obci za účelem podání informací k záměru výboru 
uspořádat v roce 2025 společnou obecní akci.

12.Na obecním úřadě proběhlo setkání seniorů, které se bude pravidelně opakovat 
každé třetí pondělí v měsíci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce
a) bere na vědomí informace uvedené v příloze důvodové zprávy Plnění usnesení za 
rok 2024,
b) bere  na  vědomí  informace  starosty  a  místostarosty  k  ostatním  záležitostem 
uvedených v bodě č. 11 zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce,
c) bere  na  vědomí  informace  o  uzavření  Příkazní  smlouvy  na  stavební  dozor  pro 
realizaci parkoviště u ZŠ Hovorčovice mezi Obcí a společností BYRD, a.s., IČ:27150488.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
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Češpiva
Junghans

12.Projednání návrhu Smlouvy o dílo na zpracování dat a průběžnou aktualizaci 
údajů Digitální technické mapy ČR, mezi Obcí a společností GEPRO spol. s 
r.o., IČ:44851529.

Informace/DZ:
Účelem uzavření smlouvy je zajištění povinnosti obce do DTM kraje a tím i do DTM státu 
dodávat v Jednotném Výměnném Formátu (JVF) informace (data) o dopravní a technické 
infrastruktuře (DTI), která je v jejím majetku.
V případě naší obce to obsahuje následující data:
- splašková kanalizace s ČOV
- dešťová kanalizace
- veřejné osvětlení
- vodovod (pokud je ještě v našem majetku)
- místní komunikace.
Povinnost mít vložená data do DTM je k 1.7.2024.

Vkládání do DTM bude průběžně pro obec dle návrhu smlouvy zajišťovat firma GEPRO 
spol. s r.o. za licenční poplatek 7.200,- Kč bez DPH/rok.

Dále smlouva uvádí ceny za jednotlivé úkony, které musí obec objednat, aby DTM  mohla 
být  naplněna  aktualizována,  když  se  v  obci  vybuduje  nová  dopravně  inženýrská 
infrastruktura..
Firma  GEPRO  zajišťuje  pro  obec  provoz  systému  MISYS,  který  vyžaduje  obdobné 
zpracování dat a obec ho dlouhodobě využívá pro potřeby stavební správy.
Návrh  Smlouvy  o  dílo  byl  zaslán  jednotlivým zastupitelům v  rámci  podkladů  pro  toto 
zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava: P. Sivok se dotázal, zda bude v systému i vedení optických kabelů. P. starosta 
odpověděl, že ano. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o dílo na zpracování dat a průběžnou aktualizaci 
údajů  Digitální  technické  mapy  ČR,  mezi  Obcí  a  společností  GEPRO  spol.  s  r.o., 
IČ:44851529 ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 

19 / 21



Šimánek
Češpiva
Junghans

13.Projednání   informací   k   přípravě   změny   č.5   Územního   plánu   obce 
Hovorčovice.

Informace/DZ:
V souvislosti  ze změnou ZUR Středočeského kraje a povinností  plynoucími z dohod s 
restituenty  byly  zahájeny  přípravné  práce  na  změně  č.5  Územního  plánu  obce 
Hovorčovice.  V  rámci  zpracování  podkladů  pro  tuto  změnu  je  pak  nutné  dle  zákona 
provést  „standardizaci  územního plánu do jednotného formátu“.  Pořizovatelem v tomto 
případě  bude  Obec  Hovorčovice  a  oprávněnou  úřední  osobou  pořizovatele  (zajištění 
veškeré  činnosti  tzv.  létajícího  pořizovatele),  se  kterou  je  třeba  na  tyto  práce  uzavřít 
smlouvu, se navrhuje Ing. arch. Radek Boček, který pořizoval předchozí změny územního 
plánu a dvě územní studie (Hospodářský dvůr Hovorčovice a Základní škola Hovorčovice). 
Tato osoba pak připraví pro obec poptávkové řízení na zodpovědného projektanta změny 
územního plánu a provede veřejnoprávní projednání změny samotné, tak jak to bylo v 
předchozích případech.
Náklady na pořízení změny předpokládáme 60.000 Kč (včetně DPH) za práce oprávněné 
úřední osoby a na zpracování změny 200.000 Kč (plus DPH). 
Návrh příkazní  smlouvy byl  zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci  podkladů pro toto 
zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje, že pořizovatelem změny č. 5 územního plánu Hovorčovice 
bude Obecní úřad Hovorčovice, který si zajistí splnění kvalifikačních požadavků uzavřením 
Příkazní smlouvy mezi Obcí a Ing. arch. Radkem Bočkem, IČ:88184684, která je uvedena 
v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva 
Šimánek
Češpiva
Junghans

Ukončení zasedání. Na závěr předsedající poděkoval zastupitelům za účast a ukončil  
jednání.
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…………………………………….
Pavel Budín v.r., starosta

Ověřovatelé zápisu

…………………………………….               …………………………………….

      Mgr. Hana Mufová v.r.                      Mgr. Iveta Kameníková v.r.

Zapsala: L. Janoušková, dne 26.3.2024

21 / 21


